
Zápis ze zasedání Akademického senátu JAMU 

ze dne 19. října 2016 

 

Přítomni (8): 

doc. Mgr. Hana Halberstadt; BcA. Sára Čermáková; doc. MgA. Hana Průchová, Ph.D.; doc. Pierre 

Nadaud; prof. Mgr. Petr Oslzlý; prof. Barbara Maria Willi, Ph.D.; doc. Mgr. Jan Zbavitel, Ph.D.; MgA. 

Jonáš Konývka. 

Omluveni (3): 

doc. MgA. Vít Spilka; Bc. Jan Čižmář, M.A., B.A., dipl. um.; doc. MgA. Jan Jiraský, Ph.D. 

Hosté (2): 

prof. Ing. MgA. Ivo Medek, Ph.D. (rektor JAMU); JUDr. Lenka Valová (kvestorka JAMU). 
 

Osnova zápisu: 

1. Zahájení 

2. Projednání změny rozpočtu JAMU na rok 2016 

3. Aktualizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti JAMU v Brně pro rok 2017 

4. Vyhlášení voleb do Akademického senátu JAMU na období 2016-2019 

5. Delegování zástupců do Rady pro vnitřní hodnocení JAMU 

6. Informace ze Studentské komory Rady vysokých škol 

 

1. Zahájení 

Předsedkyně AS JAMU doc. Halberstadt přivítala přítomné senátory a hosty. Přítomno bylo v danou 

chvíli osm z jedenácti senátorů, doc. Halberstadt tak prohlásila senát za usnášeníschopný a zahájila 

zasedání. 

Senátor MgA. Konývka požádal o doplnění bodu do programu ohledně SK RVŠ. 

Host JUDr. Valová požádala o doplnění bodu do programu ohledně Rady pro vnitřní hodnocení JAMU. 

Program jednání AS JAMU byl odsouhlasen ve znění a pořadí viz Osnova zápisu. 

 

2. Projednání změny rozpočtu JAMU na rok 2016 

JUDr. Valová informovala AS JAMU o důvodech změny rozpočtu JAMU na rok 2016 (navýšení 

rozpočtu na základě přidělení peněz z MŠMT). JUDr. Valová také AS JAMU informovala o změně 

v pořadníku reprodukce investičního majetku (zakoupení nového lesního rohu za neopravitelný). Po 



krátké diskusi nad změnami doc. Halberstadt vyzvala senátory k hlasování o navržených změnách. AS 

JAMU se vyjádřil takto: 

Hlasování o navýšení rozpočtu – Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Hlasování o doplnění pořadníku reprodukce investičního majetku – Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 

3. Aktualizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti JAMU v Brně pro rok 2017 

JUDr. Valová a doc. Halberstadt informovaly AS JAMU o předloženém dokumentu. Po krátké diskusi 

doc. Halberstadt vyzvala senátory k hlasování o této aktualizaci Strategického záměru: 

Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 

HOSTÉ REKTOR JAMU A KVESTORKA JAMU OPUSTILI ZASEDÁNÍ AS JAMU. 

 

4. Vyhlášení voleb do Akademického senátu JAMU na období 2016-2019 

Předsedkyně doc. Halberstadt předložila a vysvětlila senátorům návrh pro vyhlášení voleb do senátu. 

Informovala přítomné, že byl dokument upraven i právníkem, po krátké diskusi (nad přesnými 

termíny voleb, jmenovanou volební komisí a dalšími organizačními body) doc. Halberstadt vyzvala 

senátory k hlasování o návrhu pro vyhlášení voleb do senátu jako celku: 

Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 

5. Delegování zástupců do Rady pro vnitřní hodnocení JAMU 

JUDr. Valová informovala na začátku zasedání AS JAMU senátory o smyslu a významu Rady pro 

vnitřní hodnocení JAMU a požádala senát o delegování dvou zástupců do Rady (jednoho ak. 

pracovníka, jednoho studenta). Doc. Halberstadt navrhla za akademické pracovníky delegovat prof. 

PhDr. Silvu Mackovou, dále za studenty navrhla delegovat MgA. Jonáše Konývku. Žádné protinávrhy 

nebyly vysloveny, doc. Halberstadt tak vyzvala senátory k hlasování: 

Hlasování o delegování prof. Mackové – Pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Hlasování o delegování MgA. Konývky – Pro 7, proti 0, zdržel se 1. 

 

6. Informace ze Studentské komory Rady vysokých škol 

Senátor MgA. Konývka informoval AS JAMU o působení SK RVŠ a nadcházejících akcí SK RVŠ (Týden 

studentstva, Kulatý stůl, Národní akreditační úřad, Doktorandi 2.0). AS JAMU vzal informace na 

vědomí. 



 

Zasedání bylo ukončeno. Další zasedání bude svoláno již na základě výsledků voleb. 

 

 

Zápis vypracoval 18. října 2016 Jonáš Konývka 

Verifikovala 19. října 2016 Hana Halberstadt 


